
Cezary Śpiewak-Dowbór 

  099/25       

Radny Miasta Gdańska 

Interpelacja Nr

Szanowna Pani 

Aleksandra Dulkiewicz 

Prezydent Miasta Gdańska 

INTERPELACJA 

Na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U.2024.609 t.j.) 

składam interpelację w sprawie 

autobusów przegubowych na linii 111. 

Mieszkaniec zwrócił się do mnie, aby „poruszyć temat wysłania przez miasto długich pojazdów na linię 

111 ponieważ w weekend oraz oraz o godz 4.40 Autobusy są tak pełne że nie ma jak się nawet obrucic. 

Bardzo bym prosiła pana o pilną interwencję w tej sprawie ponieważ jest dramat porostu.” 

Inny Mieszkaniec również poruszył ten problem: „Po zamknięciu mostu autobus 111,138 są bardzo 

mocno przepełnione. Nawet dziś w Niedzielę czy mógł by Pan jako radny za wnioskować aby w 

weekendy uruchomić długie pojazdy na liniach 138,111 na stałe żeby poprawić komfort mieszkańcow 

Stogów. 

Czy o godz 4.40 z Górek mógł by jechać na stałe autobus przegłubowy ponieważ teraz raz jedzie krótki 

raz długo pojazd.” 

Sprawa wydaje się szerszym problemem, ponieważ jeszcze inna osoba – Mieszkanka napisała do 

mnie: „Bardzo proszę Pana o interwencję u Pani Prezydent Aleksandry Dulkiewicz w sprawie zbyt 

krótkich autobusów na linii 111 w weekendy oraz w tygodniu. 

Miasto robi sobie z nas żarty ponieważ dwa żary w tygodniu jedzie długi pojazd a następny dzień już 

jedzie krótki pojazd, a ludzie się gniotą jeden na drugim. 

Bardzo bym prosiła pana o podjęcie jako miejski radny jaka działań w celu porawy konfortu podruxy 

mieszkańców Stogów.” 

Inna Mieszkanka zaś wskazała: „Proszę pana bardzo w imieniu mieszkańców Stogów aby miasto 

skierowało na linię 111 o godz 4.40 zarówno w tyg jak i weekend długi autobus. Ponieważ są dni że nie 

ma jak się obkręcić w autobusie taki jest tłok. 

Czy naprawdę w weekendy nie mogą jeździć wszystkie długie autobusy na linii 111. 

Bardzo proszę o interwencję pana jako radnego w tej sprawie. 

Kolejny Mieszkaniec wskazał: „Panie Cezary czy może interweniować w sprawie linii autobusuowej nr 

111. Ponieważ nie da się wsiąść w sobotę w autobus nr111 po prostu są zbyt krótkie pojazdy . 

Czy naprawdę miasto nie mogło by uruchomić długich pojazdów na tej linii. 

Prosił bym pana o podjęcie w miarę możliwości interwencji w tej sprawie żeby poprawić sytuację tą 

która jest obecnie.” 

Wpłynęło 26.02.2025 r. 



 

Może Pan jako radny coś zdziała ponieważ mieszkańcy nie są słuchanie przez ZTM w Gdańsku.” 

 

Stosownie do art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. 2024.609 t.j.) 

uprzejmie wnoszę o odpowiedź w terminie 14 dni. 

 

Z wyrazami szacunku, 

 

/–/ 

 

Cezary Śpiewak-Dowbór 

Radny Miasta Gdańska 


